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سوال از ظريف
 درباره ديپلمات هاي فرانسوي و انگليسي 

عضو هيأت رئيسه مجلس گفت: سوال هشت نفر از نمايندگان 
از وزير امور خارجه درباره علت حمايت از دو ديپلمات فرانسوي 
و انگليس��ي که در حال جاسوس��ي و عکس��برداري از مراکز 
نظامي بودند اعلام وصول شد. به گزارش ايسنا غلامرضا کاتب 
افزود: سوال ملي نادر قاضي پور و عزيز اکبريان از وزير صنعت 
درباره علت بالا بودن قيمت تمام ش��ده فولادهاي هفت گانه 
و همچنين س��وال ملي نادر قاضي پور از وزير صنعت در مورد 
علت عدم اخذ جواز کس��ب فروش��گاه هاي کوروش از اتحاديه 
شهرستان ها اعلام وصول شد.وي افزود: سوال نادر قاضي پور 
و عليرض��ا محج��وب نمايندگان اروميه و تهران از وزير صنعت 
درباره علت عدم برخورد با مديران صنعت فولاد مبارکه، ذوب 
آه��ن، م��س و آلمينيوم در رابطه ب��ا اخذ حقوق هاي نامتعارف، 
همچنين سوال ملي مجيد ناصري نژاد نماينده شادگان از وزير 
نيرو درباره علت انتقال آب بين حوزه اي با توجه به وضعيت حاد 

مناطق مختلف کشور اعلام وصول مي شود.

حکم اعدام براي کلاهبردار 1000 ميلياردي 
راي بدوي پرونده موس��وم به جهانگير در دادگاه انقلاب کرج 
ص��ادر و ب��ر اس��اس آن مته��م رديف اول به اتهام افس��اد في 
الارض و تش��کيل ش��بکه کلاهبرداري به اعدام محکوم ش��د. 
به گزارش ميزان، احکام پرونده 1000 ميليارد ريالي موس��وم 
ب��ه »جهانگي��ر« ب��ا 38 مته��م و با بي��ش از 30 عنوان اتهام، با 
عناويني چون افساد في الارض، کلاهبرداري شبکه اي، جعل 
اسناد رسمي در شعبه سوم دادگاه انقلاب شهرستان کرج صادر 
ش��د. رس��ول کرم پور، رئيس شعبه سوم دادگاه انقلاب کرج در 
مورد اين پرونده گفت: اين پرونده 180 شاکي و 38 متهم بود 
داشت که استنادات مربوطه در قالب 120 جلد و 13500 برگ 
ب��ه دادگاه ارائ��ه و در مرحله رس��يدگي ق��رار گرفت. وي افزود: 
مته��م ردي��ف اول اين پرونده، »ج. الف« معروف به جهانگير، 
داراي بيش از 13 فقره س��ابقه کيفري بود و با تش��کيل ش��بکه 
زنجيره اي کلاهبرداري به چنان قدرتي دست يافته بود که قادر 
بود در هر زمان و به هر ش��کل، املاک مد نظر خود را با اس��ناد 
رسمي آن بدست آورده و با طرح شکايت و ادعاهاي واهي، بزه 

ديدگان را محکوم کند.

پشت پرده دلواپسي  تندرو ها براي گورخواب ها
يک استاد دانشگاه تهران درباره اظهارات اخير سعيد جليلي و 
انتقاده��اي او از دول��ت به خاطر وجود گورخواب ها و همچنين 
نقد به قاليباف براي املاک نجومي گفت: سعيد جليلي و اساساً 
تندور ها در ابراز وجود سياسي از تخطئه و نفي ديگران استفاده 
مي کنن��د، آن��ان ط��رف مقابل را زير س��ؤال مي برند و در جهت 
تخريب آن گام برمي دارند. صادق زيباکلام در گفت وگو با ايلنا، 
افزود: اگر به تمامي س��خنراني هاي چندماه اخير س��عيد جليلي 
گ��وش کني��د، او هي��چ گاه بر زبان ني��اورده که به عنوان رييس 
جمهور چه برنامه  و چشم اندازي براي اقتصاد، سياست خارجي، 

استقلال قوه قضاييه و برنامه هسته اي کشور دارد.

پيشخوان

سياسي

بدعهدي آمريکا همواره دردسر ساز بوده است. از روزي که برجام 
به تصويب رسيد، قرار بود تمامي تحريمها برداشته شود و ايران نيز 
برخي تعهدات خود را اجرايي کند. ايران بنا بر اعتراف گزارشهاي 
آژانس به تعهدات خود پايبند ماند. اما نه تنها تحريمها يک باره 
برداشته نشد، بلکه قانون داماتو و تحريمهاي آن که مدتش به 
سر آمده بود و مي بايست لغو شود، با راي اعضاي کنگره و تاييد 
سناي آمريکا براي 10 سال ديگر تمديد شد. البته اين رفتار آمريکا 
مورد انتقاد شديد مسوولان کشورمان قرار گرفت و جالب تر اينکه 
اروپاييان نيز نسبت به اين رفتار آمريکا واکنش نشان داده و تاکيد 
کردند که در اين نقض آشکار برجام با ايالات متحده امريکا همراه 
نخواهند شد. از سوي ديگر جمهوري اسلامي ايران به سرعت 
اقدامات قانوني را در پيش گرفت و در نامه هايي رسمي تقاضاي 
برگزاري کميس��يون مش��ترک برجام را درخواس��ت کرد که با 
موافقت اعضاي آن رو به رو ش��د. نتيجه اين ش��د که شش��مين 
نشس��ت کميس��يون مشترک ايران و 1+5 قرار است 21 دي ماه 
به منظور بررسي مسائل مطرح شده در نامه مورخ 2٦ آذر )1٦ 
دسامبر( وزير خارجه کشورمان به فدريکا موگريني در پي تمديد 
قانون تحريم هاي ايران )ايسا( توسط کنگره امريکا تشکيل شود. 
پيش از برگزاري کميسيون مشترک برجام در سطح معاونان در 
روز 20 دي ماه، علاوه بر نشست کارشناسي ايران و 1+5 و جلسه 
گروه کاري تحريم ها، نشس��ت کارشناس��ي ميان هيات ايراني و 
آمريکايي برگزار مي ش��ود. گزارش نشس��ت هاي کارشناسي به 

نشست معاونان وزيران خارجه ارايه مي شود.

محم��د ج��واد ظريف، وزير امور خارجه کش��ورمان در 2٦ آذر با 
ارسال نامه رسمي به فدريکا موگريني هماهنگ کننده کميسيون 
مش��ترک برجام، خواس��تار برگزاري جلسه کميسيون مشترک 
برج��ام جه��ت رس��يدگي به اقدام اخير آمري��کا در تمديد قانون 

تحريم هاي ايران ش��د. ظريف در اين نامه با اش��اره به پايبندي 
کامل ايران به تعهدات خود طي يک سال و نيم گذشته، ماهيت 
"متقاب��ل" تعه��دات مندرج در برج��ام و خصوصيت "چندجانبه 
بودن" اين سند را يادآور گرديده و تصريح کرد: حفظ تماميت و 

انسجام برجام و پايداري آن مستلزم توجه همه طرف هاي برجام 
نس��بت به تداوم اجراي مفاد آن از س��وي همه اعضا مي باش��د. 
وزير امور خارجه کشورمان با اشاره به تکرار بدعهدي و اهمال 
آمري��کا در اج��راي تعهدات خود، از مس��ئول سياس��ت خارجي 
اتحاديه اروپايي که مسئوليت هماهنگي کميسيون مشترک را 
بر عهده دارد، درخواس��ت کرد که ضمن اطلاع رس��اني لازم به 
کليه طرف هاي برجام، تمهيدات لازم براي برگزاري نشس��ت 
کميسيون مشترک برجام و نيز کارگروه تحريم هاي کميسيون 

مشترک جهت رسيدگي به اقدام اخير آمريکا را اتخاذ نمايد.
بر اس��اس اين گزارش، حس��ن روحاني رئيس جمهور کشورمان 
در نام��ه اي در تاري��خ 23 آذر 95، وزارت ام��ور خارجه را موظف 
به پيگيري موضوع بدعهدي آمريکا با استفاده از سازوکارهاي 
پيش بيني ش��ده در برجام کرد. احتمالا اين آخرين نشس��ت از 
کميس��يون مش��ترک برجام است که تيم سياست خارجي دولت 
باراک اوباما در آن ش��رکت خواهد کرد. برخي از منابع نزديک 
ب��ه مذاک��رات معتقدن��د با وجود روي کار آم��دن دونالد ترامپ، 
احتمالا در بدنه فني و کارشناسي تيم آمريکا در گروه 1+5 شاهد 
تغييرات زيادي نباشيم. آخرين نشست مشترک برجام در سطح 
معاونان شهريورماه سال جاري در نيويورک و در حاشيه مجمع 
عمومي س��الانه س��ازمان ملل متحد برگزار شد. هم چنين بعد از 
اين نشست براي اولين بار نشست وزيران خارجه ايران و 5+1 
در نيويورک نيز براي بررس��ي موانع ايجاد ش��ده بر س��ر برداشته 

شدن تحريم ها به ويژه از سوي آمريکا برگزار شد.

نشستکارشناسيايرانوآمريکابرگزارميشود

نقضبرجامزيرذرهبينکميسيونمشترک

صيانتازآرايمردمجاياشکالنميگذاردتلگرامانحصاررسانهمليراشکستاختلافاتداخلياعتمادمليحلشد
قائ��م مقام ح��زب اعتمادملي پس از يک 
هفته سکوت گفت: بنده هيچ استعفانامه اي 
ننوش��ته بودم و خبر اس��تعفا از سمت قائم 
مقامي حزب اعتماد ملي را تکذيب مي کنم. 
به گزارش ايسنا، رسول منتجب نيا گفت: 

مش��کلات و اختلافات درون حزب حل ش��ده و شوراي مرکزي به 
انس��جام و اتحاد قبلي خود بازگش��ته است. در هر تشکلي يکسري 
اختلاف ديدگاه وجود دارد و اين يک امر طبيعي اس��ت. وي گفت: 
استعفاي کروبي نيز به هيچ عنوان مورد تأييد اعضاي شوراي مرکزي 
نيست. منتجب نيا درباره اختلاف اعتماد ملي با شوراي سياست گذاري 
اصلاح طلبان گفت: در شوراي عالي سياستگذاري اصلاح طلبان 
افراد حقيقي به احزاب ترجيح داده شده اند و ادامه اين روند منجر به 

نابودي و از کار افتادگي احزاب اصلاح طلب مي شود.

عب��اس عب��دي ب��ا تاکي��د ب��ر اينکه 
خوش��بختانه اينترن��ت و ش��بکه هاي 
اجتماعي نظير تلگرام بنيان فيلتر صدا 
و س��يما را با س��وال مواجه کردند گفت: 
چون ساخت رسمي قدرت عادت به اين 

ارتباطات فيلتر نشده ندارد، در مقابل آن به شدت مقاومت مي کند 
اما نکته اينجاس��ت که هر چه مقاومت س��اخت رسمي در مقابل 
اين شبکه ها بيشتر مي شود، اثرگذاري يا رجوع به آنها نيز فزوني 
مي ياب��د، يعني ج��واب عکس مي دهد.وي در گفت وگو با ايرنا 
افزود: ما از رس��انه ها و ش��بکه هاي اجتماعي مجازي اس��تقبال 
مي کنيم تا انحصار رسانه رسمي شکسته شود و اين رسانه مجبور 
شود کارکرد واقعي خود را پيدا کند. متاسفانه استقبال شديد از 

اين شبکه ها، محصول انحصار رسانه رسمي است.

اس��تاندار ته��ران گفت: م��ا به عنوان 
مجريان مي خواهيم که انتخابات سالم 
، قانونمند، با امنيت بالا ، ش��کوهمند و 
با حضور حداکثري مردم که خواس��ت 
رهبري اس��ت برگزار ش��ود و ما بتوانيم 

از آراي مردم که حق الناس اس��ت صيانت کنيم. نام هر کس 
که از صندوق بيرون آمد حق مردم است، ما فقط بستر را آماده 
مي کنيم. نتيجه هرچه بود مورد تاييد همه خواهد بود.به گزارش 
ايسنا، سيدحسين هاشمي گفت: برگزاري انتخابات سال گذشته 
نش��ان داد ک��ه اگ��ر به عواملي همچون اج��راي قانون، نگاه به 
فرامي��ن رهبري، حضور حداکث��ري مردمي، امنيت انتخابات، 
س��لامت انتخابات، صيانت از آراي مردم که حق الناس توجه 

شود، ديگر جايي براي بحث هاي اشکال نيست.

شهردار منطقه 2 کرمانشاه: 
اولويتطرحهایشهرداریساماندهیشهرکهایمحروماست

یکی از مهم ترین شاخص های توسعه یافتگی و پیشرفت جوامع ، گسترش 
و س�اماندهی بافت ش�هری اس�ت که می تواند نقش مهمی در توس�عه ی زیر 
ساخت های فرهنگی و غنای آن در جامعه ایفا نماید. باید توجه داشت که در 
طول تاریخ پیشرفت صنایع و تکنولوژی نیز به موازات رشد و توسعه ی شهرها 
محقق شده و جامعه ی ما نیز از این قائده مستثنی نیست.همچنین باید اذعان 

داشت که اقتصاد نقش بسیار مهمی در سیاستگذاری دولت ها داشته.
مهندس پژمان پژوهنده شهردار منطقه دو استان کرمانشاه در بازدید جمعی 
از خبرن�گاران از پ�روژه ه�ای انج�ام ش�ده و در دس�ت اجرای ای�ن منطقه به 
تش�ریح خدم�ات و عملک�رد چه�ار ماه�ه خ�ود در این منطق�ه پرداخت و طی 
س�خنانی اظهار داش�ت ش�هرداری منطقه دو با وسعتی بیش از 2000 هکتار 
و جمعیتی بالغ بر 135000 نفر بیش از یک هفتم جمعیت ش�هر کرمانش�اه 
را در خود جای داده است. مهندس پژوهنده در ادامه افزود : منطقه 2 به سه 
قس�مت تقس�یم ش�ده که قسمت اول شامل مناطق مرفه نشین )گلستان، 17 
شهریور( قسمت دوم شامل بافت فرسوده و مرکزی)خیابان مدرس- مسجد 
جامع – جوانشیر و محلات قدیمی( و قسمت سوم شامل بافت کم برخوردار 
اس�تان) ش�هرک دولت آباد- اس�لامیه و هلال احمر( اس�ت که در منتهی الیه 
غرب ش�هر کرمانش�اه قرار دارند. مهندس پژوهنده گفت: از برنامه های در 
دست اقدام شهرداری منطقه 2 اصلاح هندسی چهار راه دیزل آباد بود. این 
طرح در ش�ورای ترافیکی تصویب ش�د اما بدون اجرا باقی مانده بود که پیرو 
این طرح باید س�ه ماه بصورت آزمایش�ی برای کنترل بار ترافیکی این مس�یر 
بس�ته شود.ش�هردار منطقه دو در ادامه به احداث س�الن ورزشی چند منظوره 
وحدت در ش�هرک دولت آباد اش�اره کرد و گفت : س�اخت این سالن در زمینی 
به مساحت دو هزار متر مربع با اعتباری بالغ بر هشت میلیارد ریال طی مدت 
دو سال با تمام امکانات ورزشی و در یک منطقه کم برخوردار به طول انجامید 
که از آن می توان بعنوان نقطعه عطفی در ارتقای سطح فرهنگی این منطقه 
یاد کرد. وی افزود در تجلیل از قهرمانان ورزش�ی اس�تان کرمانش�اه و گرامی 
داش�ت زحمات خانم ندا شهس�واری که از قهرمانان المپیک و از همش�هریان 
کرمانش�اهی ما هس�تند در این مجموعه س�النی تحت عنوان خانه پینگ پنگ 

به نام ایشان راه اندازی گردیده است.
مهن�دس پژوهن�ده ب�ا اش�اره به الحاق ش�دن ش�هرک مهدی�ه )دره دراز( به 
ش�هرداری منطقه دو اظهار داش�ت: جمعیت این ش�هرک 16000 نفر اس�ت 
تمامی معابر این ش�هرک تا ش�ش ماه گذش�ته فاقد اس�فالت بود و چون یکی 

از نیازمندیهای ضروری این ش�هرک آس�فالت معابر بود. در حال حاضر بیش 
از 3500 متر مربع عملیات آس�فالت س�ازی انجام ش�ده و 25000 متر مربع 
عملیات زیرسازی صورت گرفته است شهردار منطقه 2 در ادامه در خصوص 
احداث پارک در ش�هرک مهدیه افزود یکی از نیازهای ضروری این ش�هرک 
ایجاد پارکها و فضای سبز ، افزایش ناوگان حمل و نقل عمومی و احداث شعبه 
های بانکی می باشد. وی افزود : فاز یک پارک مهدیه با 1200 متر مربع آماده 
بهره برداری است و فاز دو با 3000متر مربع در حال احداث است وی خاطر 
نشان کرد:احداث بلوار شهرداری در شهرک مهدیه با اعتباری بالغ بر 350 
میلیون تومان و به طول 500 متر و عرض 15 متر است که بخش درختکاری 

آن انجام شده و بزودی آماده بهره برداری قرار می گیرد.
مهن�دس پژوهن�ده اج�رای پروژه های ش�هرداری منطقه 2 در س�ال آینده را 
ب�ا رویک�رد فرهنگ�ی عن�وان ک�رد و گفت : مهم ترین برنام�ه ریزی های این 
شهرداری ساماندهی مناطق محروم منطقه است به گونه ای که شهروندان 
س�اکن در این منطقه نیز از مزایای س�ایر مناطق بهره مند ش�وند. وی افزود: 
در این راس�تا در ش�هرک تازه تاس�یس امام خمینی )ره( علاوه بر آس�فالت 
تمام معابر و س�اماندهی زیرس�اختهای ش�هری جهت توس�عه فضای س�بز 
احداث سه پارک در این شهرک دردستور کار شهرداری منطقه قرار دارد که 
عملیات ساخت یک واحد آن به نام پارک امام )ره( با مساحتی حدود 1300 
متر مربع و صرف اعتباری بالغ بر 3 میلیارد ریال به پایان رسیده است و پیش 
بینی می ش�ود با س�اخت و راه اندازی دو پارک دیگر س�رانه فضای س�بز این 

شهرک تکمیل گردد.
وی از دیگر اقدامات ش�هرداری منطقه دو را اختصاص دادن یک س�اختمان 
به بازنشستگان در فصول سرد سال ، احداث محل ورزش صبحگاهی بانوان 

بصورت سرپوشیده نام برد.
شهردار منطقه دو با اشاره به این که پارک معلم با مساحت 5/2 هکتار یکی 
از بزرگترین پارکهای ش�هر کرمانش�اه اس�ت گفت : بعد از س�الن آمفی تئاتر 
روباز واقع در پارک کوهس�تان این پارک دومین س�الن روباز ش�هر کرمانشاه 
محسوب می گردد که مراسمات ومسابقات فرهنگی در آن به همت شهرداری 

کرمانشاه برگزار می شود.
مهن�دس پژوهن�ده در پای�ان از جمل�ه کاره�ای مهمی این ش�هرداری که در 
س�الجاری در اولوی�ت ق�رار دارند را اجرای برنام�ه های اجتماعی و فرهنگی، 
همایش پیاده روی و برنامه های عمرانی ش�امل احداث تقاطع ، آس�فالت و 

... ذکر کرد.

آگهیدعوتازمالکاناملاکروستایزوم
ازتوابعشهرستانسروآباداستانکردستان
موضوعماده8لايحهقانونیتملکمصوبسال1358شورایانقلاب

نظر به اینکه فرایند تشکیل هیئت های سه نفره کارشناسان رسمی دادگستری در رشته کشاورزی و تعیین بهای 
عادله املاک روستای زوم از توابع شهرستان سروآباد در استان کردستان وفق مقررات لایحه قانونی نحوه خرید 
و تملک اراضی و املاک برای اجرای برنامه های عمومی ، عمرانی و نظامی دولت مصوب س�ال 1358/11/17 
شورای انقلاب جمهوری اسلامی ایران به انجام رسیده لکن انجام معامله قطعی مربوط به املاک موصوف تا کنون 
ممکن نگردیده، لذا به استناد ماده 8 لایحه قانونی تملک به کلیه مالکان و صاحبان حقوق املاک فوق اعلام می 
گردد حداکثر ظرف مدت 15 روز از تاریخ انتشار این آگهی با در دست داشتن اسناد مثبته به دفتر حقوقی شرکت 
توسعه منابع آب و نیروی ایران – طرح ملی سد و نیروگاه داریان واقع در شهرستان پاوه -روستای وراء جهت 
انجام معامله قطعی و هماهنگی جهت انتقال رسمی املاک به دولت جمهوری اسلامی ایران مراجعه نمایند. در 
غیر این صورت ارزش تقویمی املاک که طبق نظر هیئت سه نفره کارشناسان رسمی دادگستری تعیین شده به 

صندوق محل تودیع و تشریفات قانونی در خصوص تملک و تصرف املاک به مورد اجرا گذاشته خواهد شد.
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توليت آس��تان مقدس حضرت عبدالعظيم)ع( با بيان اينکه 
روحانيت درباري و وابسته خطري بزرگ براي اسلام است 
افزود: روحانيون درباري با عنوان وعاظ السلاطين در جهت 
مناف��ع جري��ان قدرت عمل ک��رده و توجيه کننده جنايات و 
خيانت ه��اي آن��ان اس��ت. به گزارش ايرن��ا، آيت الله محمد 
محمدي ري شهري در ديدار با جمعي از روحانيون شهرستان 
ري گفت: وعاظ السلاطين خائن به اسلام، قرآن و ارزش هاي 
ديني هستند و امروز شاهديم که اقدامات تروريستي، جنگ و 
خونريزي در کشورهاي اسلامي از جمله عراق، سوريه و يمن 

با مجوز و توجيه آنان ش��کل گرفته اس��ت. آيت الله محمدي 
ري ش��هري روحانيت متحجر را خطر ديگري براي جهان 
اس��لام دانس��ت و افزود: همانطور که امام راحل)ره( فرمودند 
روحانيت متحجر فاقد بينش و بصيرت کافي بوده و به دليل 
تعص��ب و خ��ود بزرگ بيني با ه��ر حرکت اصلاحي مخالف 
هس��تند. وي گفت: گروه هاي متحجر با ژس��ت هاي مقدس 
مابانه ضربه مهلکي به ريشه دين و باورهاي ارزشي اسلام 
زده اند که طلاب و حوزه هاي علميه بايد مراقب اين مارهاي 
خوش خط و خال و مروجان اصلي اسلام آمريکايي باشند.

عضو مجلس خبرگان رهبري، روحانيون بي تفاوت را از ديگر 
مشکلات کنون جهان اسلام ذکر کرد و افزود: اين گروه با 
انفعال و جمود خود هيچ نفعي براي روحانيت نداشته و بود و 
نبود آنان نيز به حال جامعه اسلامي تفاوتي نمي کند چرا که 
احساس مسئوليت نکرده و درکي از موقعيت و نيازها ندارند. 
آيت الله محمدي ري ش��هري اضافه کرد: همانطور که امام 
راحل)ره( تاکيد فرمودند امروز جامعه اسلامي نياز به روحانيت 
پيشرو و اصيل دارد که علاوه بر جامعيت علمي، تک بعدي 

نبوده و دين را با دانش و درايت کافي حفاظت کنند.

وي گفت: روحانيت اصيل علاوه بر توجه به تقويت علمي و 
اعتق��ادي ب��ه پ��رورش روحي خود نيز توجه کرده و به خوبي 
واقفن��د ک��ه زماني مي توان مفيد و موثر بود که احاطه کامل 
ب��ه دي��ن و ابعاد آن داش��ته و با تزويره��ا و جريانات حاکم بر 

جهان آشنا شد.
آيت الله محمدي ري ش��هري گفت: وظيفه روحانيت فقط 
به خاطر س��پردن يک س��ري مفاهيم و الفاظ نيس��ت بلکه 
حف��ظ اس��لام و اح��کام آن از مهمترين وظايف روحانيت به 

شمار مي رود.

آیت الله ري شهري: روحانیت درباري، خطري بزرگ براي اسلام است


